


**HKTDC Hong Kong Houseware Fair****April 20-23, 2015****Interesting Product List****香港貿發局香港家庭用品展 2015****2015 年 4 月 20 至 23 日****部分特色產品**Photo Download Link: [http://filesharing.tdc.org.hk/hktdc/download.php?fid=\\_php3WY9EX](http://filesharing.tdc.org.hk/hktdc/download.php?fid=_php3WY9EX)

	Photo & Company Info 圖片及公司資訊	Highlights 產品特點
<b>Kitchenware</b> 廚具		
1	  <p><b>Company Name: Alpha Home Group Ltd</b> Country/ Region: Hong Kong Booth No: 3G-C28 Zone: Kitchenware &amp; Gadgets</p> <p><b>展商名稱：Alpha Home Group Ltd</b> 國家/地區：香港 展區：廚具及廚房小器具 展位：3G-C28</p>	<p><b><u>Angry Mama Microwave Oven Cleaner</u></b> Angry Mama helps clean the microwave oven effortlessly. Just fill in vinegar and water, steam will come out in 5 minutes during operation in microwave oven. It will soften and melt the stubborn stains inside. Then, wipe it out with a cloth easily. It's Eco-friendly. Easy to use and store!</p> <p><b><u>Angry Mama 微波爐清潔器</u></b> 只需倒進醋和水，再放進微波爐加熱，Angry Mama 便會在五分鐘內噴出蒸氣，軟化爐內的頑固污漬，輕輕用布一抹就可抹掉污漬，不費吹灰之力。</p> <p><b><u>Zeal'n Fresh™</u></b> It is made of silicone and creates air-tight condition for covering plates. By putting it over a plate and press down, it creates a vacuum effect and keeps the food fresh. Foldable design is for easy storage.</p> <p><b><u>Zeal'n Fresh™</u></b> 產品由矽膠製造，先將其放在碟上，再輕輕按下去，便能做到密實效果，保持食物新鮮。產品可摺疊，適用於不同大小的器皿。</p> <p><b>Website &amp; Video 網頁影片:</b> <a href="http://www.daka.com.hk/product_detail/index/38">http://www.daka.com.hk/product_detail/index/38</a></p>

2	 <p><b>Company Name: Konstar Industries Limited</b> Country/ Region: Hong Kong Booth No: 1C-D11 Zone: World of Fine Dining</p> <p><b>展商名稱：Konstar Industries Limited</b> 國家/地區：香港 展區：品味餐饗 展位：1C-D11</p>	<p><b><u>Swift Drum Grater (Auto-lock base)</u></b> Innovative design for high efficiency and no mess in use! The versatile Konstar Swift Drum Grater features four stainless steel drums: a slicer, a cheese grater as well as a fine and a coarse vegetable grater. The drums are conveniently stored in the product and are easy to insert and remove. Thus, safe use is ensured even with slippery hands. The brand-specific suction base additionally increases a safe stand.</p> <p>This Product won reddot award in 2014.</p> <p><b><u>多功能轉筒刨切機</u></b> 新設計的多功能轉筒刨切機有四個不鏽鋼轉刨，包括刀片、芝士刨絲器、以及一粗一幼的切菜器。在不使用時可摺疊，易於收藏，更有自動上鎖功能，防止滑手。</p> <p>該產品榮獲 2014 年紅點設計獎。</p> <p><b>Website &amp; Video 網頁影片:</b> <a href="http://www.konstar.com.hk/product.php?id=6314771">http://www.konstar.com.hk/product.php?id=6314771</a></p>
3	 <p><b>Company Name: Naturnic Co., Ltd</b> Country/Region: Korea Zone: Korea Pavilion</p>	<p><b><u>Dish drainer</u></b> Polling is a knock down 2 level dish racks that is designed for user's convenience by drying and storing dishes of various sizes. Customers are able to assemble and dismantle by themselves and this DIY design leads to save production cost and shipment cost. Its functional 2 level structure is designed for storing dishes of various sizes and there is 360° swivel spout to drain water directly into the sink. The wire at both left and right side allows to hang cups and chopping boards.</p> <p>This product won iF design Award 2015</p> <p><b><u>盛碟架</u></b> 此產品可盛裝不同大小的碗碟，方便用家晾乾及貯存。為節省生產及運輸成本，它讓用家自行組裝及拆卸；其排水口亦可 360 度旋轉，讓滴出</p>

	<p>展商名稱：Naternic Co., Ltd          國家/地區：韓國          展區：韓國館</p>	<p>的水直接流進鏟盆。至於架的左右兩旁均可盛載水杯及砧板。</p> <p>此產品曾榮獲 2015 年 iF 設計獎。</p>
4	<p style="text-align: center;"><b>More Strong Vacuum</b></p>  <p><b>Company Name: Roichen Co., Ltd.</b>          Country/ Region: Korea, Republic Of          Booth No: 1C-D11          Zone: World of Fine Dining</p> <p>展商名稱：Roichen Co., Ltd.          國家/地區：韓國          展區：品味餐饗          展位：1C-D11</p>	<p><b><u>Vacuum preservation container</u></b>          It is very easy to use by pumping several times to extract air from the container. Air emission can be up to 80% from inside to outside of this vacuum airtight container. Therefore, this vacuum airtight container helps to keep food under fresh condition.</p> <p><b><u>真空保鮮盒</u></b>          只需按下抽泵數次，盒中高達 80% 的空氣便能被抽走，令食物保持新鮮美味。</p> <p><b>Website &amp; Video 網頁影片:</b>  <a href="http://roichen.com/eng/product/product_view.php?page=1&amp;UidNum=170">http://roichen.com/eng/product/product_view.php?page=1&amp;UidNum=170</a></p>
5		<p><b><u>Trudeau Bakeware Range</u></b>          Upgrading tools and gadgets with the latest technology and materials, Trudeau's new structure line of baking pans feature an exclusive choices and combinations of steel rim for secure handling while still having the non-sticky and flexible properties. The Canadian design went through extensive product testing. Pretty to display and convenient to use, the collection gives joy for cooking in the kitchen.</p> <p><b><u>Trudeau烤盤</u></b>          Trudeau烤盤採用新技術和物料，產品設計通過產品測試，盤邊用上特別的強化鋼圈，不粘底，方便用家使用。</p> <p>Trudeau烤盤以紫紅、薄荷、珊瑚及灰色作主調，</p>



**Company Name: Trudeau Corporation 1889 Inc.**

Country: Canada

Booth No: 3G-B11

Zone: Kitchenware & Gadgets

**展商名稱：Trudeau Corporation 1889 Inc.**

國家/地區：加拿大

展區：廚具及廚房小器具

展位：3G-B11

可用於製作鬆餅、麵包及餡餅。

6



**Company Name: Wings Trading (HK) Company Limited**

Country/ Region: Hong Kong

Booth No: 1D-B09

Zone: Hall of Elegance

**展商名稱：Wings Trading (HK) Company Limited**

**Jumping Cherry Pitter**

Say "Goodbye!" to the tedious task of removing cherry pits as you make pies, cobblers and preserves. With the sleekly-designed "Jumping Cherry Pitter", pits pop out in one satisfying swoosh, leaving the fruits virtually intact and the kitchen counter clean and shining without splashing the cherry juice around.

**櫻桃去核器**

跟繁瑣的去除果核工作說再見！流線型設計的櫻桃去核器可使您在準備餡餅等食物時能快速地做出外型美觀，完整的果肉，簡單整潔。

國家/地區：香港

展區：精萃廊

展位：1D-B09

## Living Products

### 生活用品

7



**Company Name: Oxford Porcelanas**

Country/ Region: Brazil

Booth No: 1E-F20

Zone: Hall of Elegance

**展商名稱：Oxford Porcelanas**

國家/地區：巴西

展區：精萃廊

展位：1E-F20

### Art Deco

The inspiration of Oxford Porcelains develops the decoration of this beautiful Line Flamingo! Unlike other art pieces of the time, this collection comes in a versatile range of patterns. It is attractive in categories design and for decoration.

The predominance of straight lines and shapes Geometric is the style for Art Deco. The color is soft and delicate. Traces of gold lining on the utensils signify prosperity.

### Art Deco

來自Oxford Porcelanas 的紅鶴陶瓷餐具系列，有別於其他藝術作品，以幾何圖案組成，色彩柔和細膩，每份餐具邊襯有金邊，象徵富貴榮華。

8



**Company Name: Pioneer Furniture Co., Ltd**

Country/ Region: Thailand

Booth No: 3E-D17

Zone: Best of ASEAN

### Ha Ha Ha Stool

Provided with stickers showing different emotions, users can design their own emotion stool to create more fun and happiness in their home. The Ha Ha Ha Stool is made of plastic and can be used indoors and outdoors.

### Ha Ha Ha Stool 哈哈橇

哈哈橇附有表情貼紙，用家可自行設計出獨一無二的椅子，為家中帶來歡樂。哈哈橇以塑膠製造，室內室外均可使用。

	<p><b>展商名稱：Pioneer Furniture Co., Ltd</b>          國家/地區：泰國          展區：卓越東盟          展位：3E-D17</p>	
9	 <p><b>Company Name: Playmarket</b>          Country/ Region: Spain          Booth No: 1CON-015          Zone: Green Living</p> <p><b>展商名稱：Playmarket</b>          國家/地區：西班牙          展區：綠色居庭          展位：1CON-015</p>	<p><b><u>Playmarket shopping trolley</u></b>          This is a green replacement of non-reusable plastic bags. This shopping trolley is durable, convenient and eco-friendly! This new product also features a washable thermal bag, removable interior linen, and rear pocket for newspapers, identification tag and a special pouch to put the grocery list.</p> <p>Foldable, easy to manoeuver and really roomy to help you every day in a fashion way.</p> <p>This product won Reddot design award in 2014</p> <p><b><u>Playmarket 購物車</u></b>          Playmarket 購物車可代替一般購物膠袋，既方便又環保。其內置保暖袋，可拆除清洗，同時易於折疊及收藏。此產品曾榮獲 2014 紅點設計獎。</p>
10	 <p><b>Company Name: Topchoice Industries Ltd</b>          Country: Hong Kong          Booth No: 1E-D01          Zone: Hall of Elegance</p> <p><b>展商名稱：Topchoice Industries Ltd</b>          國家/地區：香港          展區：精萃廊          展位：1E-D01</p>	<p><b><u>Message Mug</u></b>          Message can be written on the mug. Users can write or draw anything on the mug so as to pass message to someone.</p> <p><b><u>悄悄話馬克杯</u></b>          將悄悄話寫上杯子，將心意傳遞給心愛的人。</p> <p><b>Website &amp; Video網頁影片:</b>  <a href="http://www.topchoice.com.hk/en/video.php">http://www.topchoice.com.hk/en/video.php</a></p>

<p>11</p>	 <p><b>Company Name: Wen Ben Industrial Co., Ltd</b> Booth No: 3F-F19 Zone: Wine Tools &amp; Accessories (New Zone)</p> <p>展商名稱：偉本企業股份有限公司 國家/地區：台灣 展區：品酒用具及配件 (新展區) 展位：3F-F19</p>	<p><b><u>Cheers Wine Totes</u></b> Colourful design can bring the wine in style! This set of insulated neoprene wine totes can keep the wine temperature and it is a reusable tote with sturdy black nylon with webbing handles.</p> <p><b>乾杯酒袋</b> 具保溫特性及可重覆使用的潛水衣布酒袋，以簡單拉取黑色織帶提把方式來攜帶酒瓶，提著酒袋也別具時尚感。</p>
<p>12</p>	 <p><b>Company Name: ZENS ASIA LIMITED</b> Country/ Region: Hong Kong Booth No: 1D-D21 Zone: Hall of Elegance</p> <p>展商名稱：ZENS ASIA LIMITED 國家/地區：香港 展區：精萃廊 展位：1D-D21</p>	<p><b><u>BMW x ZENS Co-Brand Travel Tea set (ZHE YUE)</u></b> The first BMW travel Tea set in the world, double layered tea pot with four cups. The traditional Blue and White design well illustrates the oriental style.</p> <p><b>BMW x 哲悅旅行茶具</b> 汽車品牌寶馬首次與品牌ZENS合作推出全世界首套寶馬旅行茶具。用上寶馬標誌上的藍白色加入ZENS東方設計理念了一套標緻茶具。此套茶具方便攜帶，可在戶外、辦公室、居家、酒店等各種場合使用。</p>
<p><b>Grooming Products</b> 美容用品</p>		
<p>13</p>		<p><b><u>Electronic Personal Scale</u></b> A wide range of electronic personal scale with innovative design to suit the taste of different environment settings, and different personal needs. It uses high precision strain gauge sensor that can measure weight division as low as 50 gram. Comes with easy to read LCD, CAMRY's scale is user-friendly for operation.</p>

	<p><b>Company Name: Camry Industries (HK) Limited</b> Country/ Region: Hong Kong Booth No: 5C-B13 Zone: Bath, Beauty &amp; Healthcare (New Zone)</p> <p>展商名稱：佳美工業(香港)有限公司 國家/地區：香港 展區：浴室美容及保健用品 (新展區) 展位：5C-B13</p>	<p><b>電子磅</b> 電子磅採用嶄新技術，可適應不同環境和用家需要。它採用高精準度的應變計感應器，可測量低至 50 克的重量。磅上的 LED 顯示屏易於閱讀，方便用家。</p>
14	 <p><b>Company Name: Catil Int'l Ent'l Limited</b> Country/ Region: Hong Kong Booth No: 5C-B11 Zone: Bath, Beauty &amp; Healthcare (New Zone)</p> <p>展商名稱：卡迪爾國際企業有限公司 國家/地區：香港 展區：浴室美容及保健用品 (新展區) 展位：5C-B11</p>	<p><b>Celebrity Syn-Ake Derma Rescuer</b> Snake, a destructive and deadly creature, which is refined into a prescription by scientists today. This skin care ingredient - Syn-Ake can simulate skin to become tightened. It is a kind of compound used for cosmetic which helps to block fine lines, necklines, and eye wrinkles. With Hyaluronic Acid and Vitamin-E Acetate, the product helps to give sufficient moisture, eliminate traces of aging, and keep skin at youthful status.</p> <p><b>類蛇毒換顏祛紋精華</b> 類蛇毒能夠模擬蛇毒入侵人體皮膚神經，令肌膚馬上產生緊縮現象，從而使鬆弛肌膚變得緊緻有彈力。此外，類蛇毒血清蛋白是一種用於美容的複合物，有助阻截幼紋、頸紋及眼紋三大皺紋問題。加上透明質酸、維他命醋酸酯等保濕修護成分，令細胞得到充足滋潤，淡化老化痕跡，完美滋潤肌膚，令肌底回彈。</p>
15	 <p><b>Company Name: Cosmetex Roland (Hong Kong) Co., Ltd.</b> Country/ Region: Hong Kong Booth No: 5C-C15 Zone: Bath, Beauty &amp; Healthcare (New Zone)</p>	<p><b>Onsen Tamago Make up Base</b> Extract essence from egg white, yolk and eggshell, with hot spring water. This Onsen Tamago make up base can enhance the look of makeup and moistening of skin.</p> <p><b>溫泉卵妝前打底霜</b> 抽取溫泉蛋白，蛋黃及蛋殼精華並配合溫泉水。此溫泉卵粧前打底霜能使肌膚保持水潤效果。</p>



	<p>展商名稱：羅蘭得化粧品(香港)有限公司          國家/地區：香港          展區：浴室美容及保健用品 (新展區)          展位：5C-C15</p>	
16	 <p><b>Company Name: ID Infinity Limited</b>          Country/ Region: Hong Kong          Booth No: 5B-F15          Zone: Bath, Beauty &amp; Healthcare (New Zone)</p> <p>展商名稱：ID Infinity Limited          國家/地區：香港          展區：浴室美容及保健用品 (新展區)          展位：5B-F15</p>	<p><b><u>Toothbat – WOW (Dental Floss Holder)</u></b>          A dental floss holder, inspired by sport cars, can provides the user an incredibly easy and efficient experience of flossing.</p> <p>“Twister technology” ensures ultimate tension floss for removal of food debris and plaques. It’s a reusable, durable design, and an environmental and economically friendly product.</p> <p>This product won iF design awards 2014</p> <p><b><u>Toothbat – WOW (牙線架)</u></b>          WOW 靈感來自賽車，並採用 Twister 技術，提升牙線張力，確保牙線有足夠彈力以去除牙齒中的食物殘渣及牙菌膜。</p> <p>產品採用可供循環再用及耐用的設計，非常環保並具經濟效益。此產品曾榮獲 2014 年 iF 設計獎。</p> <p><b>Website &amp; Video 網頁影片:</b>  <a href="https://www.youtube.com/watch?v=scCRkPQMmQ">https://www.youtube.com/watch?v=scCRkPQMmQ</a></p>
17	 <p><b>Company Name: Miracles International Limited</b>          Country/ Region: Hong Kong          Booth No: 5C-A17          Zone: Bath, Beauty &amp; Healthcare (New Zone)</p> <p>展商名稱：美樂思國際有限公司          國家/地區：香港          展區：浴室美容及保健用品 (新展區)</p>	<p><b><u>DR. WHITE – Tooth Whitening System</u></b>          All teeth stains originating from external sources like smoking, coffee, tea, wine, can effectively be whitened with the Magic Blue system. Your teeth may lighten up to 8 shades. The whitening results have been shown to be comparable to those achieved at dental offices. Magic Blue's light activated whitening is unique. Through a combination of 460-475nm blue light and their proprietary Magic Gel, teeth become whiter, faster! The Magic Blue light transmitter has revolutionized the professionally formulated blue light technology to home tooth whitening.</p> <p><b><u>Dr. White 「立刻白」</u></b>          不論是吸煙、因長期飲用茶、咖啡、紅酒等，在牙齒上留下的色素，或因遺傳而留下的色斑，Dr White 能有效地令牙齒變白，最高可達八個色階。Dr White 家用美白療程，揉合 460-475nm 藍光波</p>

	<p>展位：5C-A17</p>	<p>長及特別的美白劑，令牙齒更快得到美白效果。</p>
<p>18</p>	 <p><b>Company Name: Parlex Household Industrial Company Limited</b>  Country/ Region: Hong Kong  Booth No: 5C-B05  Zone: Bath, Beauty &amp; Healthcare (New Zone)</p> <p>展商名稱：佰樂居實業有限公司  國家/地區：香港  展區：浴室美容及保健用品 (新展區)  展位：5C-B05</p>	<p><b><u>CERAMIC AROMISTER Ultrasonic Aroma Diffuser</u></b>  Ultrasonic aroma diffuser allows the tiny water vapours to emit and facilitates essential oils' diffusion. The product comes with a timer and a LED light, combining the benefits of aromatherapy, aqua-therapy with light-therapy. It can also be used as a non-aromatherapy humidifier.</p> <p><b><u>陶香超聲波香薰加濕器</u></b></p> <p>精美的手工陶瓷外殼配以精緻的釉面處理，高雅美觀。先進的超音波技術，每秒震盪 240 萬次，產生極其細小的水霧，將溶於水中的精油分子完整地釋放於空氣之中，令其更容易為人體所吸收。改變傳統的燃燒加熱精油的香薰療法，不會破壞精油原有的分子結構，加上超音波水氧噴霧在加濕空氣的同時還可產生大量的負離子，既安全又健康。</p> <p>機器設有定時器，可選擇和設置持續或間斷運行的時間。內置七彩變色 LED 燈 ( 可以選擇固定在其中任何一種顏色 )。集香薰治療、水療和光療於一身，營造溫馨環境，令人心情舒暢。內置缺水自動關機功能，安全可靠。可當作一般的空氣加濕器使用。</p>
<p><b>Pet Supplies</b>  寵物用品</p>		
<p>19</p>		<p><b><u>GPS Pet Trackers</u></b>  <b>Put the pet on the map and know when they get away from you!</b> GPS Pet Trackers turn virtually any sized collar and harness into a GPS dog collar. Simply attach the device to your dog's collar and track it from the website or with the free iOS and Android apps.</p> <p><b><u>GPS 寵物追蹤器</u></b></p> <p>有了 GPS 寵物追蹤器，寵物走失無煩惱！只需將追蹤器連接在寵物頸圈，就可在該公司網站或手機應用程式免費進行追蹤。</p>



Company Name: **Dongguan Shenghong Webbing Co., Ltd.**

Country/ Region: Chinese Mainland

Booth No: 1A-C02

Zone: World of Pet Supplies

展商名稱：東莞市盛宏織帶有限公司

國家/地區：中國內地

展區：寵物用品世界

展位：1A-C02

20



Company Name: **Emco Pet Product Limited**

Country/ Region: Hong Kong

Booth No: 1A-B18

Zone: World of Pet Supplies

展商名稱：愷邦寵物用品有限公司

國家/地區：香港

展區：寵物用品世界

展位：1A-B18

### **Ring Zinger – The Next Generation of Fetch**

Ring Zinger rolls and bounces for a healthy chase. It is designed to lead dogs to an immediate chase, even dogs not typically fond of a chase.

Features:

- Patented design
- Slobber-free loading
- User friendly

### **Ring Zinger**

Ring Zinger 設計獲得專利，可防止狗隻口水積聚。產品容易使用，主人輕輕一擲，棒上具彈性的膠圈會滾走，讓狗狗奔跑追逐。

**Website & Video 網頁影片:**

<https://www.youtube.com/watch?v=gXZtw-zYzQk>

21



**Company Name: Hangzhou Tianyuan Pet Products Factory**

Country/ Region: China

Booth No.: 1A-B09

Zone: World of Pet Supplies

展商名稱: 杭州天元寵物用品有限公司

國家/地區: 中國內地

展區: 寵物用品世界

展位: 1A-B09

**Dog IQ Training Toy**

A colourful toy for dogs with a challenging game – the dog has to push aside the sticks to reveal the treats underneath. A great way to play with dogs.

**狗狗 IQ 訓練玩具**

五顏六色的木棒裡藏著狗糧，狗狗需將它們移開才能享受大餐。透過此智力考驗，一方面讓狗狗的智能得到鍛鍊，一方面讓主人以遊戲方式增進感情。

22



**Company Name: Innovation Far East Ltd**

Country/ Region: Hong Kong

Booth No: 1A-C01

Zone: World of Pet Supplies

展商名稱: 創新遠東有限公司

國家/地區: 香港

展區: 寵物用品世界

展位: 1A-C01

**2-in-1 Car-Seat Harness**

2-in-1 Car-Seat Harness will keep your dog safe in the car and while walking. No more fumbling for buckles and clips to change harnesses when you get in or off the car. It is made of breathable and strong mesh fabric and comes in five sizes and five colours.

**二合一汽車座椅安全帶**

二合一汽車座椅安全帶將讓狗狗無論在汽車裡或是行走時都保持著安全。您不會再需要忙著在上車或是下車時給狗狗套安全帶。安全帶有 5 種顏色和 5 個尺寸提供，而且透氣性強。

23



**Company Name: Newkey Technology Development Limited**

Country/ Region: Hong Kong

Booth No: 1A-B01

Zone: World of Pet Supplies

展商名稱：啟新科技發展有限公司

國家/地區：香港

展區：寵物用品世界

展位：1A-B01

**Cozy Grip**

It is a totally new design for female dog lovers. The owner can hang onto her wrist naturally and relaxingly on the handle while walking her dog. The soft touch handle with a one-movement-trigger design also helps to reduce pull pressure from the dog.

**Cozy Grip 伸縮狗牽引帶**

其軟膠手柄能減輕用家手腕壓力。有別於市場上任何一款伸縮狗牽引帶，其結構不但負荷力較強，整體設計亦配合人體工學，只需將手指放在手柄上，即可簡易推按鍵。新設計尤其適合女性，令跟寵物散步零負擔。

**Babies & Children's Homeware & Bedroom Textiles**

**嬰兒及寢室用品**

24



**Company Name: HSG Product Vision Limited**

Booth No: 5B-D06

Zone: Babies & Children's Homeware

展商名稱：HSG Product Vision Limited

國家/地區：香港

展區：嬰童家品





展位：5B-D06

**BBrobot**

BBrobot offers parents ease to give child healthy nutrition, in addition to saving time and money. BBrobot is the most versatile and revolutionary food processor on the market. It has been designed, developed and manufactured entirely by us and it is the only device in its class that can steam cook, thaw, heat, crush, sterilise and vacuum pack. In addition, two portions can be prepared (up to 600gr.) adapting to different stages of the growth needs of the child.

**BBrobot**

美國製造的食物處理器BBrobot可將食物隔水蒸煮、解凍、加熱、磨碎、殺菌及真空，同時可分兩份食物備用（最多600克），為父母們節省時間和金錢，亦能確保寶寶攝取足夠營養。

<p>25</p>	  <p><b>Company Name: Kinspring Technology Co Ltd</b> Booth No: 3F-D28 Zone: Tableware</p> <p><b>展商名稱：Kinspring Technology Co Ltd</b> 國家/地區：香港 展區：餐具 展位：3F-D28</p>	<p><b><u>Lilpro bowl &amp; plate</u></b> Lilpro sports bowls and plates are the perfect way to score big with your kids at every meal! Boys and girls are sure to "have A Ball" with every bite as they feel the textures and learn new shapes that are unique to remarkabowl.</p> <p><b><u>Lilpro碗碟套裝</u></b> 餐具上的圖案和花紋，讓寶寶們能在享受美食的同時學習。</p>
<p>26</p>	  <p><b>Company Name: Tee-Zed Products Pty Ltd</b> Country/Region: Hong Kong Booth No: 5B-D02 Zone: Babies &amp; Children's Homeware</p> <p><b>展商名稱：Tee-Zed Products Pty Ltd</b> 國家/地區：香港 展區：嬰童家品 展位：5B-D02</p>	<p><b><u>Padded Premium Deluxe Bath Seat with Heat Sensor</u></b> The Dreambaby® Padded Premium Deluxe Bath Seat with Heat Sensor has a padded seat and back for added comfort and the starfish heat sensor will fade if the water is too hot. The new Dream Baby® Premium Deluxe Bath Seat makes it much easier to bath your baby. The front support bar can be easily opened. It is lightweight and durable and contains strong suction cups to secure the seat to the bath. In addition, it can be easily folded for convenient storage.</p> <p><b><u>Dreambaby® 豪華嬰兒坐浴椅</u></b> 坐浴椅內置發熱功能，而若水溫過高，椅上的海星會褪色，令寶寶洗澡時更舒適。 為更方便父母助寶寶洗澡，椅上前桿可輕易打開，加上椅子輕巧且耐用，並設有強力吸盤以作固定。它同時易於摺疊，方便存放。</p>